
ZÁPIS ZASEDÁNÍ ČTVRTÉ OTEVŘENÉ SCHŮZE VÝBORU (22. 2. 2023)

Čas zahájení schůze: 17:50.

Přítomni: Vojtěch Šimák, Marek Panocha, Martin Wolf, Lucie Dvořáková, Klára Nováková, Daniel

Šťastný, David Westlake; opožděně dorazili Karolína Padělková, Eliška Farová a Jan Kulík

Zápis provedl Martin Wolf

Program schůze:

● Úvod

● Představení nadcházejících akcí

● Konference

● Finance

● Různé

● Závěr

1. Úvod

● Paní předsedkyně Lucie Dvořáková zahájila schůzi a představila body jejího programu.

Program byl schválen přítomnými členy výboru poměrem hlasů 5-0-0.

● Předsedkyně poté dává hlasovat o přijetí nové členky Violy Vanekové, studentsky 1LF, která

projevila zájem stát se členkou našeho spolku. Přijato poměrem hlasů 5-0-0.

2. Představení nadcházejících akcí

● Paní předsedkyně otevřela tento bod a tradičně začala přítomným představovat nadcházející

akce v chronologickém pořadí. K jednotlivým akcím se pak vyjadřovali ti členové výboru, kteří
je organizují. Konkrétně jde o:

o 28. 2. proběhne představení studentské práce Natálie Lisnerové, vše je již zařízeno.

o 2. 3. - FF + PedF ples – tento bod bude obšírněji probrán v bodu Finance.

o 6. 3. pořádá FFabula s germanistickým spolkem Filmový klub, promítat se bude film

Na západní frontě klid; slova se ujal organizátor akce a člen výboru Daniel Šťastný,

vše k akci je již zařízeno, moderátoři i místnost, z hlediska času konání pokračujeme v

novém konceptu, kdy se akce koná už od 18:00, poté posoudíme, jak to ovlivní účast;

členka výboru Klára Nováková se ptá, jestli se na to nezeptá Spolek anketou, pan

místopředseda Marek Panocha za souzvuku předsedkyně namítl, že jde o akci dvou

spolků, proto by se anketa těžko koordinovala, zatím to tedy bude rozhodnuto takto,

anketu můžeme udělat mezi členy Spolku ve spolkové FB skupině.

o 7. 3. dojde k představení knihy T. G. M.: K mytologii první československé republiky,

vše je zařízeno, hosté souhlasili s audiovizuálním záznamem.

o 8. 3. proběhne exkurze na výstavu do Domu U Zlatého prstenu; předsedkyně předala

slovo organizátorovi a tajemníkovi Spolku Martinu Wolfovi, ten sdělil výboru, že je

vše zařízeno, vstupné budeme hradit ze spolkových financí. Předsedkyně dala

hlasovat o proplacení vstupného pro účastníky exkurze – schváleno poměrem hlasů
5-0-0.

o 9. 3. se uskuteční setkání mezi zájemci o navazující magisterské studium, Spolkem a

zástupci tří historických ústavů; Lucie Dvořáková sdělila, že je vše zařízeno, včetně
propagace ze strany fakulty; předsedkyně DK Karolína Padělková, která mezitím

dorazila, se ptá, zda bude setkání určeno i pro zájemce o iberoamerikanistiku, Lucie

Dvořáková potvrdila.



o 21. 3. dojde k představení práce Štěpána Rybáka Úřad karlštejnských purkrabích

(1500-1625), organizátor Daniel Šťastný zmiňuje, že krom anotace k akci je vše

připraveno.

o 27. 3. proběhne další Filmový klub, tentokrát se spolkem FFénix, Daniel Šťastný

potvrzuje, že máme dva mluvčí na úvodní slovo, promítat se bude film Harakiri.

o 28. 3. se koná exkurze do Uměleckoprůmyslového muzea s Martinem Pijákem – vše

je zařízeno, musí se jen připravit událost a anotace.

o 29. 3. - představení knihy Metla našeho venkova – zbývá vytvořit událost a grafiku,

akci jinak zajišťuje externí tým

o 1. 4. - exkurze s brněnským spolkem - cílem bude Žďár nad Sázavou, řeší Daniel

Šťastný a Klára Nováková – s dr. Izdným probíhá domluva ohledně průvodce, Marek

Panocha se nabízí díky svým zkušenostem, že bude řešit dopravu, zmíněna možnost

přepracovat formulář na předchozí exkurzi do Karlových Varů; Daniel Šťastný dále

představil plánované cíle a socializaci; očekává se celková účast 60-70 lidí z obou

spolků; panovala všeobecná shoda, že exkurze začíná vypadat optimisticky.

o 20. 4. - exkurze do VHÚ s Michalem Cápem – akci řeší Lucie Dvořáková, Michal Cáp

zatím řeší koncepci.

● Po představení akcí s pevným datem paní předsedkyně přešla k akcím proběhlým či dosud

nenaplánovaným.

o Včerejší přednáška s doktorem Svátkem – paní předsedkyně ji hodnotí jako úspěch,

zmínila možnost uspořádat ještě jednu, aby se pokračovalo v tradici, vyzývá, ať se

poptáme vyučujících; Daniel Šťastný navrhl udělat další přednášku s brněnským

vyučujícím, Lucie Dvořáková a Karolína Padělková jsou pro Radka Bubna, pan

místopředseda Panocha navrhuje na to využít zpravidla zbytečně prázdný říjen.

o Představení transnacionální učebnice s doktorem Irou – Lucie Dvořáková informovala

výbor, že se zatím řeší formát, pravděpodobně proběhne v dubnu.

o Člen Spolku Matěj Moravanský (podnět předkládá Lucie Dvořáková) by rád uspořádal

akci k padesátému výročí překladu knihy Meze růstu od Bedřicha Moldana, důležité

pro ekologické hnutí; sám by si to vzal na starost, konalo by se v říjnu nebo listopadu,

prosí výbor o záštitu akce. Odsouhlaseno.

o O Kritickém klubu pohovořila přišedší Eliška Farová, zopakovala z větší části

informace probrané již na minulém zasedání, datum nejbližší diskuze bude zřejmě
15. 3.

o Přednášku o grantech uspořádá Daniel Šťastný, datum zatím není jasné,

pravděpodobně se bude jednat o říjen.

o Vladivoj a narozeniny Spolku bude Marek Panocha řešit až později. Vzhledem ke

svým studijním povinnostem v té době bude ale část úkolů delegovat na ostatní

členy výboru, kteří se hlásí k pomoci.

o O představení knihy doktora Kiliána se podělí Lucie Dvořáková s Danielem Šťastným.

3. Konference

● Bod otevřela paní předsedkyně; výbor se shodl, že nyní už nelze konferenci včas připravit, po

konzultaci s Jakubem Mazancem a Annou Kolářovou kteří mají s konferencemi zkušenosti, se

plán konference předá příštímu výboru. Další reálný termín je říjen 2024.

● Po vyčerpání dotazů bod předsedkyní uzavřen.

4. Finance



● Paní předsedkyně vyzvala pana pokladníka ke shrnutí exkurze do Chebu a Karlových Varů,

především po finanční stránce. Pan pokladník sdělil, že Spolek bude požadovat úhradu

platby za dopravu ze strany těch, kteří odřekli účast až po nejzazším termínu, kdy bylo vše

zaplacené, popř. o své neúčasti neinformovali vůbec; jediným placeným vstupem exkurze

bylo Retromuzeum, cena pod 1000 Kč, největší výdaj tvořilo ubytování, kde neplánovaná

neúčast způsobila komplikace; člen Spolku Tomáš Matys dostane za provázení po Varech

1500 Kč, Janu Charvátovi za jeho kratší prohlídku Chebu Marek Panocha navrhl zaplatit 800

Kč.

● Lucie Dvořáková navrhuje udílet dary pro přednášející na filmových klubech, rozpočet na

odměny schválil výbor na minulém zasedání; předsedkyně poprosila Daniela Šťastného jako

organizátora filmových klubů, aby se shánění darů pro přednášející ujal.

● Tajemník Martin Wolf se zeptal, zda má sehnat dary i pro naše průvodce na exkurzi v Domě U

Zlatého prstenu, po kladné odpovědi slibuje, že to zařídí.

● Nyní paní předsedkyně přistoupila k otázce nákupu nahrávací techniky; první streamovaná

akce bude představení knihy o TGM; paní předsedkyně se ptá, zda budeme kupovat vlastní

streamovací zařízení; Marek Panocha zmínil dvě varianty – lze zakoupit digitální kameru na

stativu, nebo konferenční kameru s dobrým záznamem zvuku i dobrým obrazem, dá se z toho

streamovat i do notebooku; kvalitativně je asi o něco horší než první varianta, rozdíl činí cca

2000 Kč; paní předsedkyně by byla pro kameru, již lze vynést z budovy, má stabilizaci a je

obecně multifunkční; následně se spustila opět diskuze o tom, zda by nestačilo zařízení

zapůjčit z Knihovny Jana Palacha, výbor se rozhodl, že to vyzkouší, koupi kamery do té doby

pozastavil. Rozpočet na koupi nahrávacího zařízení, jenž byl schválen na lednovém výboru,

byl za souhlasi všech členů výboru zrušen.

● Marek Panocha za podpory ostatních členů výboru navrhuje zakoupit alespoň přenosný

mikrofon s reproduktorem. Rozpočet na koupi mikrofonu schválen poměrem hlasů 5-0-0.

● Lucie Dvořáková se pak zeptala na nákup plackovače a potřebu brzké plackovací brigády;

dohodnuto, že se to pořeší do konce února, na starost si to vzali Martin Wolf s členkou

výboru Klárou Novákovou, plánují se zeptat Studentské rady na jejich plackovač.

● Lístky na reprezentační ples FF a PedF – pan místopředseda sděluje, že jich máme k dispozici

16. Z tohoto počtu je 8 k dispozici členům výboru a DK, pokud o ně projeví zájem, zbylých 8

je zamýšleno jako “poslední záchrana” pro členy, kteří si nestihli zakoupit vlastní vstupenku.

Tyto vstupenky budou nabídnuty ve FB skupině pro členstvo. Všech 16 lístků bude poté

uhrazeno jejich držiteli na spolkový účet.

5. Různé

● Po otevření bodu předsedkyní následovaly 3 body předsedkyně Dvořákové.

o 1. Stanovy – ustanovila se pracovní skupina tří osob, proběhne mezi nimi schůzka ke

změnám stanov; Marek Panocha sehnal díky členovi Spolku Martinu Jelínkovi

právníka, který změny zkontroluje z právního hlediska; 2. Logo – pro neznalé

předsedkyně sdělila, že Spolek nevlastní své oficiální logo, to patří jednomu

bývalému členovi; navrhuje proto se se zmíněným právníkem poradit o možnostech

převodu loga z jeho stávajícího majitele na samotný spolek; 3. Reorganizace skříně –

nákup nových boxů za účasti paní předsedkyně, paní předsedkyně DK, členky výborů
Kláry Novákové a pana tajemníka již proběhl, je třeba si dohodnout datum na

reorganizaci spolkové skříně. Boxy byly zakoupeny za účelem zpřehlednění a lepší

organizace obsahu skříně a k jeho větší ochraně.

o Ke slovu se dostala Eliška Farová ohledně Obscury: do konce března budou zajištěny

všechny texty do nového čísla časopisu, bude i online verze, očekává se však ještě



možné zpoždění; sama Eliška Farová je i pro omezený tisk jakožto spolkový merch;

předsedkyně zmínila, že rozpočet pro Obscuru je stále schválen z loňska; Eliška

Farová se dále ještě vrátila ke Kritickému klubu, v plánovaném termínu 15. 3. se bude

věnovat tématu milénia; další KK na téma bydlení by mohl být v dubnu; ohledně
termínů se čeká na potvrzení účasti hostů; výbor dále hledá, kdo se Obscury ujme do

budoucna; připomenuta i Cena Lucie Urikové, spadající pod Cenu Jaroslava Golla,

organizována by byla přes FFabulu, v červnu vyhlášení, výbor by zajistil ceny, poskytl

by záštitu.

6. Závěr

● Předsedkyně po vyčerpání všech bodů poděkovala za znamenitou práci všech přítomných a

ukončila schůzi.

● Schůze skončila v 18:53.


